
Referat fra klubbkveld 17.10.23 

 

Klubbkveld ble gjennomført i kantina på Hedrum U-skole. 25 medlemmer møtte opp. 

Roger ledet møtet. 

På agendaen sto: 

• Gjennomgang av høsten og vinterens løp i Eventor 

• Info om treningsopplegg for vintertrening 

• Info om Høstrusler som HOL arrangerer 

• Info om opplegg rundt Julemesse 

• Nordjysk 2D 2024 

• O-ringen 2024 

• Bestilling av tøy på nett 

• Årsfest 2024 

• Klasseinndeling KM 

På punkt vedr Nordjysk 2D fikk Torill i oppgave å undersøke alternativ overnatting på kro. Det var et 

ønske fra de fremmøtte om at det skulle tas frem en løpstrøye med lang arm. Lill starter denne 

prosessen med Trimtex. Det blir også gjennomført en periode med mulighet for å handle løpstøy 

med HOL-profilering nå i høst. 

I pausen sørget kveldens vertskap (Tone Isaksen med flere) for at vi fikk både kaffe og noe å bite i.   

Det ble diskutert ulike alternativer for gjennomføring av årsfest. De fremmøtte samlet seg etter hvert 

om å prøve å gjennomføre årsfesten som en sommerfest med grilling. Gjerne i forbindelse med et av 

klubbmesterskapene. 

Kretsen ønsket klubbenes innspill til klasseinndelingen i KM. Det forelå et forslag om å slå sammen 

enkelte av juniorklassene. De fremmøtte ønsket ingen endring av dagens klasseinndeling. 

Under eventuelt kom det opp et forslag om å vurdere neste års Longyearbyen CityRace som en 

fellestur. Det var positiv stemning for dette blant de fremmøtte. 

 

Espen Johnsen  

      

 


